
        Zápis z jednání finančního výboru  
č. 3/2016 

Den konání 30. 5. 2016 
Místo konání zasedací místnost MěÚ Litomyšl, Bří Šťastných 1000 
Čas  Od  16:00 hod.  Do  18:40 hod.   

    P - přítomen/  
O - omluven 

 Ing. V. Hanzl   P 
Ing. P. Kovář P 
Ing. J. Osecký P 
Ing. R. Pikna       P  
Ing. Z. Poulová  P  

 R. Pulkrábek P 
 Ing. M. Prokešová P 
 P. Jiříčková O 
 M. Bárta P 

   
Další přizvané osoby  Za Město Litomyšl:   

Ing. Valentová – ved. finančního odboru  
Ing. Jiráň – ved. odb. míst. a silnič. hospodářství  
Ing. Severová – ved. odb. kultury a cest. ruchu  
Fr. Zachař – vedoucí odboru rozvoje a investic  
  

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu. 
                    

              Program jednání: 
1. LIKO SVITAVY a.s. (Ing. Jiráň) 
2. Rozpočtové změny a změny hospodářského plánu (Fr. Zachař, J. Valentová) 
3. MC Kotelna (Ing. Severová) 
4. Různé 

 
 
Průběh jednání: Ad 1) 
Pan Ing. Jiráň informoval o společnosti LIKO SVITAVY a.s. (dále jen „spol. LIKO“) a její spolupráci 
s městem Litomyšl v oblasti odpadového hospodářství. V rámci diskuse pan Ing. Pikna mj. navrhl 
zvýšit osvětu mezi lidmi o možnostech likvidace odpadů. 
V návaznosti na předložené předběžné výkazy hospodaření společnosti za rok 2015 a výkazy 
zveřejněné ve Sbírce listin za rok 2014 se Ing. Pikna zajímal o důvod nárůstu mzdových nákladů ve 
spol. LIKO mezi lety 2014 a 2015 a vysoký stav hotovosti ve vztahu k obratu firmy. Podle výroční 
zprávy za rok 2014 spol. LIKO volné prostředky investuje. Finanční výbor žádá o předložení výroční 
zprávy a schválené závěrky spol. LIKO za rok 2015. 
 
FV/01/03/2016  Finanční výbor bere informace Ing. Jiráně na vědomí a požaduje na příští 
schůzce finančního výboru předložit schválené výkazy spol. LIKO za rok 2015 včetně výroční 
zprávy a vysvětlit z jakého důvodu společnost drží tak vysoký stav hotovosti v bance a v čem 
spočívá meziroční nárůst mzdových nákladů. Hlasování: 
pro ……………… 8 
proti ……………. 0      
zdržel se ……….. 0     
                                    
 
Ad 2) 
K tématu rozpočtové změny se schůzky zúčastnil pan Fr. Zachař. Informoval, že na většinu akcí, které 
byly na rok 2016 plánovány, byl již ve veřejné soutěži vybrán dodavatel. Akce, u nichž není možno 
letos dosáhnout na dotační prostředky, se odkládají na rok 2017 (např. sociální zařízení na Smetanově 
náměstí, chodník v ul. Na Lánech, úprava objektu Dukelská č.p. 534), na sociální zařízení na hřbitově 
se zpracovává nový projekt, u některých akcí se čeká na stavební povolení.  



Finanční výbor přijal k rozpočtovým opatřením číslo 04/2016 a 104/2016  toto usnesení: 
FV/02/03/2016  Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit navržené změny 
rozpočtu a hospodářského plánu. Hlasování: 
pro ……………… 8  
proti…………….. 0      
zdržel se ……….. 0     
 
 
Ad 3)  
Spolek Kotelna z.s. provozující hudební klub spolupracuje s městem Litomyšl na základě dvou smluv 
– smlouva o nájmu nebytových prostor a smlouva o zajištění provozu hudebního klubu. Poskytnuté 
dotace z rozpočtu města Litomyšle provozovatelé ročně vyúčtovávají. Na otázky k této problematice 
odpověděla Ing. Severová. 
 
FV/03/03/2016  Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města zaměřit se na transparentnější 
vyúčtování přijímaných a vynakládaných prostředků. Dotace by neměla být využívána na krytí 
provozních nákladů hudebního klubu. Hlasování: 
pro ……………… 2 
proti…………….. 4      
zdržel se ……….  2      
 
 
Ad 4)  
FV/04/03/2016  Finanční výbor navrhuje zastupitelstvu města odvolat pana Radka Pulkrábka z 
funkce člena finančního výboru. Zároveň finanční výbor doporučuje zastupitelstvu zvolení 
nového člena finančního výboru, pokud možno odborně způsobilého v oblasti ekonomiky, 
financí, obchodu či řízení, nikoliv osobu pouze politicky zaměřenou.  
Důvodem návrhu na odvolání je opakované řešení politických záležitostí ze stany pana Pulkrábka, 
nikoliv odborných vyplývajících z potřeb činnosti finančního výboru, a dále opakované nepravdivé 
obviňování finančního výboru z neplnění své funkce. Díky těmto excesům pana Pulkrábka finanční 
výbor časově již nezvládá dořešit odborné oblasti týkající se rozpočtu města a jeho jednotlivých 
položek tak, jak jednotliví členové mají své podněty připravené k projednání či je nutné zkracovat čas 
k jejich projednání. 
Vzhledem k výše uvedenému, v případě dalšího setrvání pana Pulkrábka ve finančním výboru, uvažují 
o své rezignaci na funkci člena finančního výboru ekonomové: Ing. Petr Kovář, Ing. Markéta 
Prokešová, Ing. Zdeňka Poulová a Ing. Josef Osecký. 
Hlasování: 
pro ………… 5 
proti ………. 1  
zdržel se ….. 2  

       
       
       Ing. V. Hanzl v. r. 

                         předseda FV 
Zapsala: J. Valentová, 30. 5. 2016 


